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                                                                    PROTOKÓŁ NR XLIX/2023 

z obrad XLIX sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 25 stycznia 2023 roku w godz. od 12.00 do 13.03 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią. 

Ad. 1/ Otwarcie sesji. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 12.00 otworzył obrady  

XLIX sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych i zaproszonych gości. Poinformował, że nad przebiegiem 

obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie pan mecenas Krzysztof Bukowski.  

 

Ad. 2/ Stwierdzenie kworum. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie kworum. 

Poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 20 radnych, w związku z czym Rada jest władna do podejmowania 

uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad. 3/ Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku 

obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.  

6. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok. 

7. Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Powiatu Nakielskiego za 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach, 

dla których organem prowadzącym jest powiat nakielski.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2023. 

11. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Wolne głosy. 

14. Zakończenie obrad. 

  Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy radni mają uwagi  

do porządku obrad XLIX sesji Rady Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono.  
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Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie przyjęła porządek obrad  

z zaproponowanymi zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4/ Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z XLVIII sesji Rady 

Powiatu Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że uchwały Rady Powiatu Nakielskiego  

i Zarządu Powiatu zostały zrealizowane lub są w trakcie realizacji. Następnie przedstawił sprawozdanie  

z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym /informacja 

 z wykonania uchwał Rady Powiatu, spis uchwał Zarządu Powiatu oraz sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym stanowią załączniki do protokołu sesji/. W trakcie przedstawiania 

sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, Pan Starosta omówił szerzej sprawę 

związaną z kwotą dofinansowania z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 29 grudnia 2022 roku, pkt 3 w sprawozdaniu). Powiedział,  

że podpisali umowę na dofinansowanie przewozów, gdzie dopłata z Funduszu wynosi 3,00 zł do wozokilometra. 

Stwierdził, że tak jak inne samorządy wnioskowali o zwiększenie tej kwoty, ponieważ wyliczenia wskazują,  

że jest ona za mała. Oznajmił, że otrzymali od Ministra odpowiedź, w której poinformował ich, że ta kwota  

3,00 zł zostaje utrzymana na rok bieżący (w latach poprzednich dofinansowanie było na tym samym poziomie).    

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok.  

 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do sprawozdania Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 7/ Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Powiatu Nakielskiego za 2022 rok. 

  Pan Maciej Lisowski, Członek Komisji Rewizyjnej, w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej pana Jacka Książka, przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Nakielskiego w 2022 roku. 

  Pan Jarosław Warmke, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, przedstawił sprawozdanie  

z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Nakielskiego w 2022 roku. 

  Pani Alina Pałubicka-Grzegorek, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska, przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Nakielskiego w 2022 roku. 

  Pani Rozalia Wencel, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Promocji i Sportu, przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Promocji i Sportu Rady Powiatu Nakielskiego w 2022 roku. 

  Pan Edward Kominiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Nakielskiego w 2022 roku. 

 

Ad. 8/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

i placówkach, dla których organem prowadzącym jest powiat nakielski. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, korzystając z § 47 ust. 5 statutu Powiatu 

Nakielskiego, poddał projekt uchwały pod głosowanie, bez odczytywania jego całej treści. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 

jest powiat nakielski, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XLIX/332/2023. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, poinformował, że w dniu 23 stycznia 2023 roku Zarząd Powiatu 

wniósł autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
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powiatu nakielskiego oraz autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nakielskiego na rok 2023 /autopoprawki stanowią załączniki do protokołu sesji/. Stwierdził,  

że zmiany wprowadzone autopoprawkami pani Skarbnik omówiła na posiedzeniach poszczególnych komisji 

stałych Rady.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał 

pod Nr XLIX/333/2023. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 

2023. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do projektu uchwały. 

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, o autopoprawce do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2023 poinformował przy okazji omawiania 

autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2023, która została zapisana w rejestrze uchwał 

pod Nr XLIX/334/2023. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach radnych. 

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do Starosty 

Nakielskiego w okresie międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik  

do protokołu sesji/. Zwrócił uwagę, że dwie ostatnie interpelacje dotyczą w zasadzie tej samej sprawy. Zaznaczył, 
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że interpelacja ta tak naprawdę w 50% jest zrealizowana, ponieważ Zarząd Powiatu podjął już decyzję o złożeniu 

wniosku o dofinansowanie kontynuacji remontu dwóch dróg powiatowych, m.in. właśnie drogi nr 1931C  

na odcinku Stalówka-Dębogóra. Stwierdził, że teraz muszą czekać na rozstrzygnięcie konkursu ogłoszonego przez 

Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego. Pan Starosta powiedział, że jeżeli to dofinansowanie otrzymają, to sprawa  

ta będzie musiała trafić pod obrady sesji Rady Powiatu Nakielskiego, ponieważ Powiat będzie musiał na realizację 

tego zadania przygotować 50% środków.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 12/ Wnioski i oświadczenia radnych.  

 Pan Paweł Duda, Radny Rady Powiatu, podziękował Zarządowi Powiatu Nakielskiego na czele  

z panem Starostą, za pochylenie się nad jego interpelacją dotyczącą drogi powiatowej nr 1931C. Powiedział,  

że tak jak wszyscy radni z gminy Kcynia wskazywali, droga ta, oprócz drogi powiatowej łączącej powiat nakielski 

z powiatem żnińskim, jest dla nich priorytetem. Jeszcze raz podziękował za pochylenie się nad tą sprawą. Pan 

radny Paweł Duda powiedział, że jeżeli będzie potrzebna pomoc w realizacji zadań związanych z tym projektem, 

to służy pomocą.  

 Pan Maciej Boinski, Radny Rady Powiatu, zapytał o Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej  

im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią. Przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego pan Starosta mówił o oszczędnościach, jakich szuka Ministerstwo (chodzi o kwestię rezygnacji  

z części pomieszczeń na Przystani Powiat Nakielski, które do tej pory szkoła wynajmowała).  Pan Radny zapytał, 

co dalej z tą sprawą. Stwierdził, iż wydaje mu się, że coś jest nie na rzeczy, jeśli Ministerstwo miało „pompować” 

pieniądze w „Żeglugę”, a teraz okazuje się, że będą oni wynajmować mniej pomieszczeń niż do tej pory.    

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że jeżeli chodzi o wykorzystywanie pomieszczeń 

przez szkołę na Przystani Powiat Nakielski, to na dzień dzisiejszy nic się nie zmienia, ponieważ organem 

prowadzącym Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią na 

razie jest jeszcze Powiat Nakielski. Stwierdził, iż czekają teraz na decyzję Ministerstwa. Oznajmił, że powinna 

ona już wkrótce być, ponieważ Ministerstwo chce przejąć tę szkołę z dniem 1 kwietnia 2023 roku (taka była 

ostatnia deklaracja ze strony Ministerstwa). Pan Starosta powiedział, że nie może wypowiadać się za Ministra na 

temat tego, jakie środki będą przeznaczone na szkołę. Stwierdził, iż wie, że szkoła przekazała do Ministerstwa 

informację odnośnie wielkości projektu budżetu na rok 2023. Podkreślił, że na całe funkcjonowanie jednostki jest 

to kwota znacznie przekraczająca 10 mln zł. Oznajmił, że to jaki będzie ostatecznie ten budżet, zależy od  terminu 

przejęcia szkoły przez Ministerstwo. Pan Starosta powiedział, że z chwilą przejęcia szkoły przez Ministerstwo, 

Powiat będzie musiał przeliczyć subwencję oświatową na uczniów. Za okres, w którym organem prowadzącym 

jest Powiat Nakielski, subwencja zostanie w Powiecie (będą wypłacane wszystkie należności). Reszta zostanie 

zwrócona do Ministerstwa.  

Pan Daniel Olszak, Radny Rady Powiatu, powiedział, że chce się przyłączyć do podziękowań 

kierowanych do Zarządu Powiatu Nakielskiego i pana Starosty za podjęcie działań zmierzających  

do kontynuowania remontu drogi powiatowej 1931C Kowalewko – Kcynia na odcinku Stalówka – Dębogóra. 

Stwierdził, że jest to tym ważniejsze, że w tegorocznym budżecie nie znalazły się żadne środki na remont 
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przedmiotowej drogi. Podkreślił, że decyzja Zarządu Powiatu idzie w kierunku kontynuacji realizacji tej drogi,  

za co serdecznie dziękuje. Pan radny Daniel Olszak, powiedział, że poprzedni rok zakończył się sesją Rady 

Powiatu Nakielskiego i jeszcze innym ważnym wydarzeniem, za które też chciałby podziękować. Podziękował 

Zarządowi Powiatu i panu Staroście za dotrzymanie słowa i sfinansowanie zakupu komputera do księgowości 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Janusza Korczaka w Kcyni. Stwierdził, że pan Starosta dotrzymał słowa, że jeżeli 

znajdą się wolne środki, to ten zakup inwestycyjny będzie dokonany. Jeszcze raz w imieniu społeczności szkolnej 

podziękował Zarządowi Powiatu i panu Staroście. 

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że na jednej z poprzednich sesji pan 

Starosta poinformował Radę, że jest nowy udziałowiec spółki Nowy Szpital w Nakle i Szubinie. Stwierdził,  

że od tamtej pory minęło już trochę czasu. Pan Radny zapytał, czy ten nowy podmiot ma już określone plany,  

czy planuje zmiany odnośnie szpitali w Nakle nad Notecią i Szubinie. Poprosił o udzielenie informacji na ten 

temat. Zapytał również, czy w związku z tą zmianą zmienia się dyrekcja, prezes, czy może na tych stanowiskach 

pozostaną te same osoby.  

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że jeżeli chodzi o sprawę udziałów, to decyzja 

zapadła dopiero 17 stycznia 2023 roku (pojawiła się zgoda na sprzedaż udziałów dotychczasowego prezesa spółki 

Grupa Nowy Szpital nowemu właścicielowi, tj. słowacko-czeskiemu funduszowi inwestycyjnemu, który w Polsce 

prowadzi już ponad 30 różnego rodzaju placówek służby zdrowia, w tym apteki pn. „Dr Max). Stwierdził,  

że od tego czasu minął dopiero tydzień. Oznajmił, iż przewidują, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie 

z nowym udziałowcem. Pan Starosta zaznaczył, że nazwa szpitala nie zmieni się, nadal będzie to Nowy Szpital  

w Nakle i Szubinie. Stwierdził, że nazwy pozostałych szpitali wchodzących w skład Grupy Nowy Szpital, również 

pozostaną bez zmian. Powiedział, iż na dzień dzisiejszy jeszcze nie wiedzą, czy będą nowi prezesi spółek 

poszczególnych  szpitali. Podkreślił, że wszystko okaże się po pierwszym spotkaniu. Oznajmił, że prezesem całej 

Grupy na pewno nie będzie dotychczasowy udziałowiec. Zaznaczył, iż poinformował ich o tym osobiście. 

Stwierdził, że nowy współwłaściciel postawi na to miejsce swojego przedstawiciela, który będzie się z nimi 

spotykał. Dodał, iż tyle może powiedzieć na dzień dzisiejszy.   

 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, poprosił o stałe monitorowanie sprawy i trzymanie ręki 

na pulsie. Zwrócił uwagę, że chodzi tu o spółki naznaczone na zysk. Oznajmił, że jeżeli chodzi o szpital w powiecie 

nakielskim, to były już chwile, kiedy było gorąco, a więc trzeba tego bardzo pilnować.   

 Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że jest to spółka cywilna. Zwrócił uwagę,  

że od czasu, gdy szpitalem na terenie powiatu nakielskiego zarządzała Grupa Nowy Szpital, Powiat nie musiał 

dokładać do niego żadnych środków finansowych. Zaznaczył, iż w tej chwili słychać już co się dzieje w innych 

szpitalach. Sytuacja nie jest dobra, samorządy będą musiały „sięgnąć głęboko do kieszeni” i dołożyć środki 

finansowe na działalność szpitali. Stwierdził, że u nich jest o tyle dobrze, że jest tzw. fundusz zapasowy. Podkreślił, 

iż fundusz ten jest praktycznie od samego początku nienaruszony. Pan Starosta powiedział, że były dwa lata, gdzie 

zysk był trochę mniejszy i było to pokryte z funduszu zapasowego. Zaznaczył, że ostatnie dwa lata spowodowały, 

że zyski Nowego Szpitala były wyższe i ten fundusz został uzupełniony. Dodał, że wentyl bezpieczeństwa jest 

zachowany. 

 Pani Rozalia Wencel, Radna Rady Powiatu, poprosiła o monitorowanie interpelacji, którą złożyła  

w ubiegłym roku w sprawie drogi powiatowej 1150C na odcinku wyjazdowym z Olszewki. Powiedziała,  
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że znajdują się tam duże tąpnięcia skrajni jezdni. Stwierdziła, że są to poważne rzeczy, które stwarzają zagrożenie 

dla ruchu pojazdów. Zaznaczyła, że zostało tam wprowadzone ograniczenie prędkości i to częściowo rozwiązało 

problem. Oznajmiła, że w odpowiedzi na interpelację poinformowano ją, że nastąpi uzupełnienie tych ubytków  

w jezdni masą bitumiczną. Pani Radna powiedziała, iż wie, że w tej chwili warunki nie są sprzyjające, ale trzeba 

ten problem mieć na względzie, ponieważ nawet przy ograniczonej prędkości, gdy mijają się dwa pojazdy, skrajnia 

mocno ściąga, szarpie i trzeba bardzo pewnie trzymać kierownicę. 

 Pan Tomasz Miłowski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że ma dwa wnioski. Stwierdził, iż pierwszy 

z nich kieruje do pana Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego. Zwrócił uwagę, że 5 czerwca 2023 roku 

będą obchodzić 25 rocznicę ustawy o samorządzie powiatowym. Oznajmił, że praktycznie jest to ich 

„konstytucja”, dokument, zgodnie z którym pracują od 25 lat. Poprosił o przeanalizowanie możliwości, aby 

czerwcowa sesja miała bardziej uroczysty charakter. Stwierdził, że mogłaby ona mieć charakter podsumowujący, 

analizujący osiągnięcia i ewentualne błędy w całym okresie funkcjonowania samorządu powiatowego. Podkreślił, 

iż myśli, że jest to bardzo istotne, aby mieszkańcy powiatu mieli tego typu ogląd. Drugi wniosek pan Wicestarosta 

złożył w nawiązaniu do słów pana radnego Macieja Boinskiego odnośnie Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej  

im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią. Powiedział, że gdy była dyskusja o przejęciu szkoły, 

to wszyscy, nawet ci, którzy niekoniecznie się z tym zgadzali, mówili, że chodzi im generalnie o dobro tej szkoły. 

Stwierdził, że podczas jednej z rozmów z przedstawicielami Ministerstwa dopytał, czy jest szansa, aby 

 w nakielskim Zespole Szkół Żeglugi Śródlądowej powstało Branżowe Centrum Umiejętności. Oznajmił,  

że w kraju ma powstać 120 takich Branżowych Centrum Umiejętności. Zaznaczył, że na każde tych Centrum 

przeznacza się 12-14 mln zł z puli Ministra Edukacji. Pan Wicestarosta powiedział, iż mają taką szczególną 

sytuację, że technik żeglugi śródlądowej jest kierunkiem, który najlepiej rozwija się w Polsce. Takiego naboru nie 

ma ani we Wrocławiu ani w Świnoujściu. Stwierdził, że dlatego warto byłoby postawić na ten kierunek. Zwrócił 

uwagę, że wielokrotnie radni z Klubu Prawa i Sprawiedliwości deklarowali pomoc. Pan Wicestarosta poprosił  

o pomoc w tej sprawie. Oznajmił, że warto byłoby ten temat poruszyć, ponieważ stanowiłoby to rzeczywistą, 

konkretną pomoc dla szkoły. Zaznaczył, że on uzyskał taką odpowiedź, że najprawdopodobniej takie Centrum 

powstanie we Wrocławiu albo w Świnoujściu. Pan Wicestarosta powiedział, że jeżeli decyzja w tym względzie 

jeszcze nie zapadła, to może ich zabiegi spowodowałyby, że jednak zwrócono by się w stronę Nakła nad Notecią.   

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że jeżeli chodzi o ten pierwszy 

wniosek, to myśli, że wspólnie rozważą, jak na czerwcowej sesji zaakcentować jubileusz 25 lecia ustawy 

 o samorządzie powiatowym.    

Więcej wniosków ani oświadczeń radni nie zgłosili.  

Ad. 13/ Wolne głosy. 

 Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, powiedział, że ma dwie sprawy. Stwierdził, że pierwsza 

z nich dotyczy kwestii podniesionej na spotkaniu z mieszkańcami Trzeciewnicy (chodzi konkretnie  

o ul. Sucharską). Oznajmił, że w projekcie budowy drogi łączącej Trzeciewnicę, Gumnowice, Karnowo  

i Karnówko ujęta była budowa chodnika. Zwrócił uwagę, że w tamtym czasie była zakładana kanalizacja do tych 

mieszkańców i chodnik ostatecznie nie został wykonany. Pan Radny poprosił, aby wrócono do tej sprawy. 
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Zaznaczył, że chodzi tutaj o kilkadziesiąt metrów chodnika. Druga sprawa, którą poruszył Pan Radny Jarosław 

Warmke dotyczyła budowy ścieżki rowerowo-pieszej. Zapytał na jakim etapie jest zwrot za tę ścieżkę rowerowo-

pieszą. Stwierdził, że panowie Starostowie spotykali się z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego. 

Oznajmił, iż chciałby wiedzieć, czy te pieniądze już wpłynęły.  

Pan Tadeusz Sobol, Starosta Nakielski, powiedział, że wysłali już ostatnie poprawki i uzgodnienia, 

które zażyczył sobie Urząd Marszałkowski. Stwierdził, że jeżeli zostaną one przyjęte, to te środki powinny  

w najbliższym czasie wpłynąć. Oznajmił, iż rozmawiali z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego  

i informowali ich, że zależy im na tych środkach.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, w związku ze zbliżającymi się feriami 

zimowymi życzył dzieciom, młodzieży i nauczycielom udanego i bezpiecznego wypoczynku. Stwierdził, że być 

może uda im się skorzystać z zimowej aury. 

Więcej wolnych głosów nie było. 

Ad. 14/ Zakończenie obrad. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz gościom  

za udział w sesji i zakończył obrady. 
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